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30 1. Opening en mededelingen voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering om 10.00 uur en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er 
is een afmelding ontvangen van de heer Leerink (PvdA), die wordt vervangen door de heer 
Wagelaar. 
 

35 Mededelingen 
De voorzitter vermeldt het volgende: 

• De heer Deen (PVV) heeft zijn vertrek als Statenlid aangekondigd. 
• Mevrouw Bezaan (PVV) is vanaf heden de nieuwe fractievoorzitter en lid van het 

presidium. 
40 • Statengriffier Katja Bolt heeft op 2 februari jl. haar ontslagbrief ingediend per 1 mei 2024.  

• De Noord-Hollandzaal zal geschikt worden gemaakt als tweede commissiekamer. 
Hiervoor zal een offerte worden opgesteld. Dit wordt commissiekamer 1.4 en het proces 
zal afgerond zijn in mei 2024. 

• Op donderdag 26 september 2024 bezoekt de provincie de Eerste Kamer van 15.00 uur 
45 tot 20.00 uur. Voor het volgende presidium ontvangen de leden een memo met nadere 

informatie. 
• Voor het Project Digitalisering komt een korte vragenlijst voor alle leden. Het projectteam 

wenst een klankbordgroep vanuit de Staten in te stellen voor mogelijke 
verbetervoorstellen. De uitvraag volgt via de nieuwsmail. [actie] 

50  
De heer Klein (ChristenUnie) vermeldt dat de taken rondom het werkgeverschap gedelegeerd zijn 
aan de Werkgeverscommissie. In de commissie is gesproken over de opvolging van mevrouw Bolt 
en er is advies ingewonnen van de HR-afdeling. Het voorstel van de Werkgeverscommissie is om 
een interim-griffier aan te stellen, want in de komende maanden wordt er een aantal processen 

55 afgerond, waaronder het onderzoek naar de Griffie en het project rondom het Digitaliseringsplan. 
De interim-griffier zal als taak hebben om de uitkomsten van deze processen goed te laten 
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landen in een nieuwe werkwijze van de Griffie. Op basis hiervan wordt een nieuwe griffier 
gezocht. 
 

60 De heer Heijnen (CDA) informeert naar de selectie van de interim-griffier. 
 
De heer Klein (ChristenUnie) antwoordt dat er op basis van de vastgestelde taken van de griffier 
een profielschets is opgezet. De specifieke elementen van het wervingstraject zijn hierin 
opgenomen en er ligt een conceptprofielschets voor de interim-griffier. Dit wordt uitgevraagd bij 

65 een drietal bureaus, om te bezien of er geschikte kandidaten zijn. De Werkgeverscommissie 
maakt een selectie, waarna er een voorstel wordt gepresenteerd aan het presidium. De 
voordracht zal uiteindelijk door Provinciale Staten moeten worden vastgesteld. 
 

2. Vaststelling agenda  
70 Er zijn geen op- of aanmerkingen ten aanzien van de agenda. Deze wordt ongewijzigd 

vastgesteld.  
 
2.a Conceptverslagen presidiumvergadering 11 december 2023 
Mevrouw De Sain (BBB) merkt op dat er bij de opening met het woordje "hij" wordt verwezen naar 

75 Statenlid Gielen. Dit zal nog moeten worden aangepast. 
 
Met bovenstaande in acht nemend wordt dit verslag vastgesteld. 
 
3. Lijst met actiepunten en LTA 

80 Griffier Krijgsman legt desgevraagd uit dat de Outlook-agenda onderdeel is van het project 
Digitalisering en Informatievoorziening. Onderzocht wordt of er inderdaad gebruik wordt 
gemaakt van Outlook voor de agendering/jaarkalender of dat PNH met iBabs zal werken. 
4. Terugblik vergadering PS 11 december 2023 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. 

85  
5. Laatste voorbereidingen PS 5 februari 2024 
De voorzitter vermeldt het volgende: 

• Er zijn geen bespreekpunten, maar wel hamerstukken. Daarom krijgen de fracties geen 
spreektijd. 

90 • Er is een fractiedebat aangevraagd door diverse fracties in verband met uitspraken van 
gedeputeerde Kocken in Het Parool. Het fractiedebat wordt met algemene goedkeuring 
geagendeerd.  

• Verzocht is om bij dit fractiedebat de gedeputeerde te laten reageren na de tweede 
termijn. Het presidium stemt daarmee in. 

95 • Voor dit fractiedebat geldt een spreektijd van drie minuten per fractie en tien minuten 
voor GS.  
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De heer Klein (ChristenUnie) vermoedt dat drie minuten spreektijd geen recht doet aan de 
intentie van het debat.  

100  
De heer Heijnen (CDA) sluit zich hierbij aan. Drie minuten is te kort, te meer omdat de interruptie 
een belangrijk element is in een fractiedebat. Hij stelt voor om de interrupties niet van de 
spreektijd af te laten gaan. 
 

105 Het presidium is hiermee akkoord. Voor het fractiedebat op 5 februari 2024 geldt een spreektijd 
van drie minuten en de interrupties gaan niet af van de spreektijd.  
 
5.b Conceptagenda PS 5 februari 
De voorzitter vermeldt: 

110 • Dat er vier sets mondelinge vragen zijn ingediend, namelijk door de ChristenUnie, JA21 
(twee keer) en D66. 

 
De heer Mülder (D66) vraagt om toestemming om een extra mondelinge vraag de stellen inzake 
het verzoek op 1 februari 2024 van gedeputeerde Beemsterboer aan Luigi Prins. 

115  
De heer Terwal (VVD) geeft aan dat dit in strijd zou zijn met het Reglement van Orde, want de 
vraag komt na de deadline. 
 
Het presidium is akkoord, mits dit geen precedent wordt. Het presidium ziet de vragen van D66 

120 graag tegemoet. 
 
De voorzitter vult aan dat hij op vrijdag 2 februari 2024 de heer Prins samen met een ambtenaar 
heeft bezocht. 
 

125 De voorzitter constateert dat er zes moties vreemd zullen worden ingediend en dat er vier/vijf 
mondelinge vragen worden gesteld tijdens de PS-vergadering van 5 februari 2024. 
 
5.c  Lijst moties en memo presidium – afdoeningsvoorstellen moties   
Het presidium is akkoord met de Lijst moties en memo presidium – afdoeningsvoorstellen 

130 moties. 
 
5.d  Lijsten van ingekomen stukken december en januari 
Het presidium heeft kennis kunnen nemen van de lijsten van ingekomen stukken. 
 

135 6. Vooruitblik vergadering 4 maart 2023 
Er worden geen opmerkingen gemaakt ten aanzien van deze vergadering.  
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7. Memo en Statenvoordracht aanwijzen lid adviescommissie benoemen plv. bestuurder 

Randstedelijke Rekenkamer (via presidium naar PS) 
140 Het voorstel is om dit punt door te geleiden naar de Statenvergadering als hamerstuk. 

 
Het presidium is daarmee akkoord. 
 
8. Doorgeleiden ter bespreking en besluitvorming - Statenvoordracht Wijziging GR 

145 Randstedelijke Rekenkamer 
Het voorstel is om dit punt door te geleiden naar de Commissie Bestuur van 15 februari 2024. 
 
Het presidium is daarmee akkoord. 
 

150 9. Memo en Statenvoordracht instellen Seniorenconvent en vaststellen reglement 
Het presidium heeft kennis kunnen nemen van het voorstel voor het instellen van een 
Seniorenconvent. Het is gebleken dat het presidium geen formele status in het provinciale 
bestuurlijke krachtenveld heeft. Met het instellen van een Seniorenconvent bestaande uit 
fractievoorzitter als commissie conform artikel 82 Provinciewet, kan indien nodig onder het 

155 regime van geheimhouding fungeren als overlegplatform voor vertrouwelijke, politiek gevoelige 
of urgente zaken. 
 
De voorzitter licht toe dat het Seniorenconvent een ad hoc commissie zal zijn, die puur voor 
bovenstaande doel in het leven wordt geroepen. Statenlid Hollebeek (PvdD) zal het convent gaan 

160 voorzitten. 
 
Mevrouw De Sain (BBB) wijst erop dat de heer Hollebeek tevens fractievoorzitter is. Wellicht is het 
wenselijker wanneer er een andere voorzitter, die geen fractievoorzitter is, wordt aangewezen.  
 

165 Statenlid Gielen (GL) merkt op dat het presidium elk moment moet kunnen besluiten om over te 
gaan in een Seniorenconvent (en tot geheimhouding).  
 
De heer Van den Berg (JA21) wijst op pagina 3 van de Statenvoordracht. Er wordt een besluit 
genomen in de Statenvergadering van 4 maart 2024. 

170  
Mevrouw Bezaan (PVV) doet het verzoek om zorgvuldig met het Seniorenconvent om te gaan. 
 
De voorzitter reageert dat het presidium in de afgelopen vijf jaar zo'n tweemaal in beslotenheid 
heeft vergaderd. 

175  
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De heer Heijnen (CDA) merkt op dat er volgens het stuk enkel voor de CdK de gelegenheid is om 
aan te schuiven, terwijl er in het verleden steeds een gedeputeerde bij aanwezig was. 
 
De voorzitter licht toe dat een meerderheid kan besluiten om een gedeputeerde of een andere 

180 persoon te laten plaatsnemen.  
 
De heer Klein (ChristenUnie) vindt het een prima voorstel en vraagt of dit consequenties heeft 
voor eerdere verslagen van besloten presidiumverslagen. 
 

185 De voorzitter legt uit dat de leden om toestemming zullen worden gevraagd in het kader van 
"witten". Dit betekent dat de verslagen waar nog geheimhouding op ligt onder het 
Seniorenconvent vallen. Hij benadrukt dat het niet de bedoeling is om het Seniorenconvent 
standaard bij elkaar te roepen.  
 

190 Het presidium is akkoord met het voorstel voor het instellen van een Seniorenconvent. 
 
10. Memo Evaluatie inwerkprogramma en Statenweekend 2023 
Als start van de nieuwe Statenperiode heeft de Statengriffie voor Provinciale Staten een 
inwerkprogramma voorbereid. Het presidium heeft eerder voor het inwerkprogramma en het 

195 statenweekend doelen geformuleerd. Het is de gewoonte om terug te blikken op de 
inwerkperiode en kort te evalueren. 
 
Het presidium heeft kennis kunnen nemen van de evaluatie en aanbevelingen en wordt gevraagd 
de geformuleerde aanbevelingen over te nemen. Ook kan het presidium eventuele 

200 aandachtspunten en opmerkingen meegeven voor het Inwerkprogramma 2027. De voorzitter 
bedankt allen die zijn of haar mening hebben gegeven. 
 
Mevrouw De Sain (BBB) zou graag op korte termijn een handreiking voor het werken met ibabs 
ontvangen.  

205  
De heer De Weerdt (Volt) sluit zich aan bij de woorden van mevrouw De Sain. Hij zal daarnaast de 
tips over het inwerkprogramma 2027 per mail versturen aan de Griffie. 
 
Statenlid Hollebeek (PvdD) pleit ervoor om delen van het inwerkprogramma pas te laten ingaan 

210 wanneer de commissies zijn samengesteld. 
 
De voorzitter benadrukt dat er gedurende de rit nog zaken georganiseerd kunnen worden in het 
kader van de verdieping.  
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215 De heer Dessing (FvD) zou graag op korte termijn een korte handleiding voor het inloggen op 
iBabs ontvangen. 
 
De heer Van den Berg (JA21) merkt op dat voor meerdere programma's geldt dat inloggen een 
probleem kan zijn. Een digitale trainingssessie voor alle programma's is daarom wenselijk. 

220  
De voorzitter laat weten dat de oproep van de leden voor een digitale trainingssessie in 
vruchtbare bodem is gevallen. Er wordt zo snel mogelijk iets georganiseerd. [actie] 
 
11. Memo Instellen werkgroep Noord-Hollands volkslied 

225 De heer Heijnen memoreert dat Provinciale Staten de motie heeft aangenomen om een werkgroep 
in te stellen voor een ‘Nieuw Noord-Hollands volkslied’. Het presidium wordt nu gevraagd een 
werkgroep in te stellen die een opdracht gaat formuleren en middels voordracht voor het einde 
van het kalenderjaar 2024 een voorstel voor een nieuw volkslied ter besluitvorming aan PS voor 
te leggen. Het is opvallend hoeveel belangstelling er is voor een volkslied. De heer Heijnen zal 

230 alle tot nu toe ontvangen versies aanbieden aan de werkgroep. 
 
Mevrouw Bezaan (PVV) ontvangt graag periodiek een overzicht van de kosten. [actie] 
 
Het presidium is akkoord met het instellen van de werkgroep. Belangstellenden kunnen zich 

235 melden via de Griffie. 
 
 
 
12. Memo Terugblik communicatie 2023 en Communicatieplan 2024 

240 Het presidium heeft kennis kunnen nemen van de terugblik op de communicatieactiviteiten voor 
PS in 2023 en wordt gevraagd in te stemmen met het Communicatieplan 2024-2027.  
Onderdelen van het communicatieplan zijn onder meer het opnieuw instellen van een werkgroep 
jongerenparticipatie vanuit de Staten en het organiseren van Gast van de Staten. Met name voor 
deze twee activiteiten is ook de expliciete medewerking en inzet van Statenleden nodig om deze 

245 tot een succes te kunnen maken. Statenleden zullen de gasten moeten begeleiden. Tevens 
worden Statenleden gevraagd om mee te doen aan de activiteiten rondom jongerenparticipatie. 
 
De heer Mülder (D66) stelt voor om dit op de agenda te zetten van de Commissie Bestuur. 
 

250 Statenlid Gielen (GL) kan niet instemmen met het voorstel. Statenleden moeten kader-gevende 
opmerkingen kunnen meegeven, maar zij zouden niet op detail het Communicatieplan moeten 
bestuderen.  
 
De heer Terwal (VVD) zou het Communicatieplan niet in de Commissie Bestuur willen bespreken. 
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255  
De voorzitter constateert dat er geen meerderheid is voor het voorstel van D66. Daarentegen is 
het verstandig om tips en verbeteringen een plek te geven. Het stuk is dynamisch en PNH zal 
blijvend moeten zoeken naar de juiste vormen om het werk van Provinciale Staten zo goed 
mogelijk te kunnen communiceren naar de inwoners van de provincie.  

260  
De heer Terwal (VVD) wijst op het gedeelte waarin staat dat raadsleden Gast van de Staten 
kunnen zijn en op het gedeelte waarin staat dat inwoners Gast van de Staten kunnen zijn. De VVD 
wil weten wie de doelgroep is voor Gast van de Staten. 
 

265 De voorzitter reageert dat iedereen zich kan aanmelden om Gast van de Staten te zijn. 
 
Mevrouw Bezaan (PVV) informeert of PNH in lijn met de rijksoverheid van plan is om het gebruik 
van Facebook te beëindigen. 
 

270 De voorzitter antwoordt dat ten tijde van het schrijven van dit stuk er nog geen verhalen de 
ronde deden dat sociale media niet veilig zijn. Hoewel staatssecretaris Van Huffelen heeft 
aangekondigd van X af te gaan, geldt dit nog niet voor de gehele overheid.  
 
Mevrouw Eugster (communicatieadviseur griffie)legt desgevraagd uit dat voor Provinciale Staten X 

275 het voornaamste sociale medium is. Meta wordt gebruikt voor grotere verhalen. 
 
De heer Terwal (VVD) heeft de eerste serie van de nieuwe Statenperiode gemist. De interviews 
komen niet op de nieuwspagina van de provincie te staan.  
 

280 Mevrouw Eugster (communicatieadviseur griffie) vermeldt dat de Statenleden worden gevraagd 
om een bepaalde plaats te noemen, zodat het voor mensen relevanter gemaakt kan worden. De 
tweede serie is een vervolg op de eerste serie van de oude Statenperiode en dus de eerste ronde 
van de nieuwe Statenperiode. 
 

285 Mevrouw Alberts (SP) geeft aan dat het soms ingewikkeld is om het juiste linkje te vinden.  
 
De voorzitter beaamt dit en wijst erop dat dit onderdeel meegenomen wordt in het project 
informatievoorziening PS en griffie. 
 

290 De heer Van den Berg (JA21) stelt voor om voor de vergaderingen te werken met ondertiteling.  
 
Griffier Krijgsman reageert dat dit reeds mogelijk is. 
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De heer Mülder (D66) is van mening dat aanwezigheid van pers bij werkbezoeken wenselijk is. De 
295 Agendacommissie heeft besloten dat dit niet is toegestaan, maar in het Communicatieplan op 

pagina 6 staat hierover een discrepantie: "… ook ontvangen zij een uitnodiging voor 
werkbezoeken." 
 
Statenlid Hollebeek (PvdD) wijst erop dat is besloten dat werkbezoeken onderdeel zijn van de 

300 beeldvormende fase. Het is daarom wenselijk om dit in beslotenheid te doen. Dit besluit is in 
meerderheid genomen. 
 
De heer Stulemeijer (50PLUS) pleit ervoor om de Agendacommissie te volgen. Bezoek van de pers 
kan de resultaten van het werkbezoek namelijk belemmeren en de organiserende partij in de 

305 verlegenheid brengen. 
 
De heer Klein (ChristenUnie), de heer Wagelaar (PvdA) en Statenlid Gielen (GL) sluiten zich daarbij 
aan. 
 

310 De heer Heijnen (CDA) pleit voor de middenweg. 
 
De heer Terwal (VVD) geeft aan dat de pers niet voor elk werkbezoek hoeft worden uitgenodigd. 
Voor de VVD is dit geen halszaak. 
 

315 Ook mevrouw De Sain (BBB) kiest voor de middenweg. Inwoners moeten kunnen zien wat 
Statenleden buiten vergaderingen om doen, maar tegelijkertijd moeten Statenleden ongelimiteerd 
vragen kunnen stellen tijdens een werkbezoek. 
 
Statenlid Hollebeek (PvdD) wijst erop dat er van de werkbezoeken verslag wordt gedaan via de 

320 sociale media. 
 
Het presidium kiest ervoor om de Agendacommissie te volgen in het besluit over aanwezigheid 
van de pers bij werkbezoeken. 
 

325 De voorzitter spreekt de hoop uit dat Statenleden regelmatig de dynamiek van het 
Communicatieplan blijven volgen en vaak met input komen. 
 
13. Memo Jaarcijfers PS budgetten 2023 
De heer Terwal (VVD) weidt uit over de jaarcijfers. Hij merkt een aantal zaken op: 

330 • Bij veel posten zijn er kleine tekorten en moet er worden bijgeraamd, terwijl er voor 
andere posten te veel is gereserveerd. 
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• Er was € 70.000 begroot voor de campagne voor het verhogen van de opkomst bij 
verkiezingen, terwijl dit is uitgekomen op € 140.000. Er zou € 50.000 aan cateringkosten 
gemaakt zijn. De VVD wenst inzicht te krijgen deze verdubbeling. 

335  
Griffier Krijgsman reageert dat er reeds een memo is vrijgegeven met een financiële terugblik op 
de opkomstcampagne. De uitslagenavond bleek hoge cateringkosten met zich mee te brengen. 
 
De voorzitter benadrukt dat de tekorten zo veel mogelijk binnen de begroting worden opgelost. 

340  
Het Memo Jaarcijfers PS budgetten 2023 wordt vastgesteld. 
 
 
14. Ter kennisname: Memo werkwijze opheffen geheimhouding PS 

345 Het presidium heeft kennis kunnen nemen van het memo over de verduidelijking van de 
werkwijze opheffen geheimhouding door PS. Dit naar aanleiding van het vorige presidium waar 
enige vragen waren gesteld. 
 
De heer Klein (ChristenUnie) informeert naar de documenten waarvan GS de geheimhouding 

350 opheffen. 
 
Griffier Krijgsman legt uit dat deze niet actief worden geopenbaard, maar dat Statenleden deze 
wel kunnen opvragen. Deze documenten kunnen vervolgens digitaal worden toegezonden. Voor 
de door PS vrijgegeven stukken wordt een lijst gemaakt in iBabs, zodat duidelijk is voor welke 

355 stukken PS de geheimhouding hebben opgeheven.  
 
De heer Klein (ChristenUnie) zou het ingewikkeld vinden wanneer stukken niet toegankelijk zijn 
voor het publiek. Stukken die niet meer geheim zijn, zouden voor alle inwoners vindbaar moeten 
zijn. 

360  
Mevrouw Bolt (Statengriffer) vermeldt dat de lijst van vrijgekomen GS-stukken wordt 
gepubliceerd en dat de stukken opvraagbaar zijn. 
 
15. Ter kennisname: Uitspraak rechtbank Noord-Holland zaak stichting Windalarm vs PS Noord-

365 Holland 
Ter kennisname heeft het presidium de uitspraak van de rechtbank Noord-Holland ontvangen. 
Het betreft de zaak tussen stichting Windalarm en Provinciale Staten van Noord-Holland. De 
rechtbank heeft in het voordeel van PS besloten en het beroep ongegrond verklaard. De termijn 
voor hoger beroep verstrijkt 2 februari 2024. 

370  
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Griffier Krijgsman laat desgevraagd weten dat nog niet bekend is of Stichting Windalarm in hoger 
beroep is gegaan. De leden worden hier actief over op de hoogte gesteld.  
 
16. Rondvraag 

375 De voorzitter vermeldt dat er aandacht is geschonken aan de temperatuur in de Statenzaal en dat 
deze nu op orde moet zijn.  
 
Mevrouw De Sain (BBB) vraagt om een toezegging om mogelijk te maken dat op alle door PNH 
georganiseerde evenementen een inclusief voedselaanbod wordt gerealiseerd, zodat ook vlees, 

380 vis en zuivel standaard bij het buffet aanwezig zijn. 
 
De heer Terwal (VVD) sluit zich hierbij aan. 
 
Statenlid Gielen (GroenLinks) pleit ervoor om bezoekers van evenementen de keuze te geven, 

385 maar dat vegetarisme het uitgangspunt blijft. 
 
De heer Heijnen (CDA) is voorstander van een inclusief voedselaanbod, waarbij alles standaard 
wordt aangeboden. 
 

390 Statenlid Hollebeek (PvdD) stelt dat de huidige werkwijze goed functioneert. Het is wenselijk om 
bezoekers de keuze te geven. 
 
De heer Wagelaar (PvdA) stelt dat inclusiviteit door de keuzelijst voldoende is geborgd. 
 

395 De heer Klein (ChristenUnie) sluit zich daarbij aan. Er hoeft niets te veranderen. 
De heer Van den Berg (JA21) stelt dat een provincie zich niet moet bemoeien met wat mensen tot 
zich nemen en sluit zich aan bij het voorstel van de BBB.  
 
Van de heer Mülder (D66) hoeft er niets veranderd te worden aan het huidige voedselaanbod. 

400  
Mevrouw Alberts (SP) zegt dat goed voorbeeld goed doet volgen. Het is reeds uitstekend 
geregeld. 
 
Mevrouw De Sain (BBB) geeft aan dat er tijdens bepaalde externe evenementen eerder geen 

405 rekening is gehouden met haar voedselkeuze. 
 
Statenlid Gielen (GL) zou ervoor willen waken om nu het hele beleid aan te passen op basis van 
één incident. 
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410 Mevrouw De Sain (BBB) reageert dat extra handelingen vermeden worden door alles direct 
beschikbaar te stellen. 
 
De voorzitter constateert dat niemand voor voedselverspilling is. In die zin is het goed om 
keuzevrijheid te geven voor de maaltijden in het provinciehuis, zodat de keuken rekening kan 

415 houden met de hoeveelheden. Voor evenementen buitenshuis zal het aanbod inclusief moeten 
zijn, zodat er voor ieder wat wils is.  
 
De heer Terwal (VVD) wil het niet op een motie aan laten komen en roept op om voor iedereen 
een inclusief voedselaanbod te bieden bij de evenementen van de provincie. 

420  
De voorzitter verzoekt de leden om het te melden wanneer blijkt dat er met iemand geen 
rekening wordt gehouden. Inclusiviteit is het uitgangspunt. Om het huidige voedselbeleid aan te 
passen, zal er een motie ingediend moeten worden. Voor externe evenementen zal er duidelijk 
gecommuniceerd moeten worden. 

425  
Statenlid Hollebeek (PvdD) vermeldt dat de opkomst bij de interactieve sessie van de Commissie 
Ruimte vanuit de leden slecht was. 
 
De heer Heijnen (CDA) reageert dat er op dezelfde avond een bijeenkomst over mobiliteit was en 

430 dat (kleinere) fracties dus een keuze moesten maken. 
 
Mevrouw Bezaan (PVV) merkt op dat de beveiliging op andere provinciehuizen vaak beter is 
geregeld. Zij vraagt zich af of hier onderzoek naar gedaan zou kunnen worden. Iedereen kan de 
Statenzaal namelijk binnenlopen.  

435  
Mevrouw Alberts (SP) benadrukt dat de meeste mensen deugen. Overheidsgebouwen waren 
vroeger veel toegankelijker en het is een achteruitgang wanneer bepaalde gemeente- of 
provinciehuizen op een fort gaan lijken. 
 

440 De voorzitter reageert dat niemand zomaar naar binnen kan en dat er tijdens vergaderingen extra 
beveiliging aanwezig is. Gevoelens van onveiligheid kunnen bilateraal worden besproken. 
 
De heer Van den Berg (JA21) merkt op dat de achterdeur van Paviljoen Welgelegen continu 
openstaat. Hetzelfde geldt voor de fractiekamer(s). 

445  
De voorzitter zegt toe hiernaar te gaan kijken.  
 
17. Sluiting 
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De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit, niets meer aan de 
450 orde zijnde, de vergadering om 11.23 uur. 

 
 
 
 


